

Styrelsemöte Älvdalens FVOF 2018-09-24 - Siljans kontor

Närvarande: Torbjörn Andersson, Ove Andersson, Kjell Nyström, Jan Norell, Börje Lagerberg, Anders Lagerberg.

1. Ordförande öppnar mötet.

2. Börje Lagerberg valdes att justera protokollet.

3. Föregående protokoll:

- Fiskekartan: Inget nytt att rapportera.
- Biotopvård: Inget nytt att rapportera.
- Åsdammen: Städning pågår.
- Regler turistfiskare: Arbetet med reglerna pågår.
- Sveaskog: Fakturan på arrendet är betalad av FVOF. Inte fått avtalet från Sveaskog i retur ännu.
- Grönfljotsvägen är nu åtgärdad.
- Ved inför nästa säsong är på gång från Sveaskog.

4. Ekonomisk redogörelse: Plus 131 000 kr t o m augusti.

5. Länsstyrelsen/Rotälven: Elfiske efter romutsättningen är gjord. Hög överlevnad på den utsatta rommen.

6. Lilla Knärån: Åtgärderna är nu utförda. Bra flöde där nu, fisken kommer att kunna gå upp i bäckarna igen.

7. Fiskfälla Rotälven: Ordförande informerar om fiskfällan i Rotälven.

8. Blicksån/Källån: Ordförande informerar om arbetet. Han har påmint entreprenörerna att dom måste fakturera detta snarast.

9. Möte Moskogen: Information om årsmötet i Leksand. Protokollet från årsmötet samt de nya stadgarna kommer att skickas ut till respektive fiskevårdsområde.

10. Fiskplantering: Arbetet med hösten fiskplantering har påbörjats och kommer att fortsätta några veckor framåt.

11. Romförsök Rotälven: Se punkten 5 ovan.

12. Övriga frågor

A: Hyra lokal: Fått offert från Knuts på hyra av kontorslokal. Ordförande får i uppdrag att kontakta Knuts och komma överens om hyresavtalet.

B: Fiskeplan: Fiskeplan version 2 har kommit, styrelsen ska studera den under hösten.

C: Redovisning/projektpengar: Se punkt 8.

D: Virke för iordningställande av spångerna vid Aborrtjärn ska beställas.

E: Informationen i Mora Tidning och Annonskullan om vilka sjöar/tjärnar det råder fiskeförbud i under perioden för fiskplanteringen gäller kommer styrelsen överens om.

F: Sekreteraren får i uppdrag att kolla om det finns carport/garage att hyra.

G: Styrelsen godkänner att Besparingen får ha ett evenemang vid Märråttjärn vecka 40.

H: Ordförande informerar om studien på de odlade smolt som har släppts nedströms Spjutmo i slutet av maj månad.

I: Fråga från Ove Berglund om att få hjälpa till med gäddfiske för att få bättre förutsättningar för den inplanterade fisken att överleva. Styrelsen ser inget hinder med detta. Ove Berglund får gärna komma med förslag till styrelsen inför vårens gäddfiske.

J: Sekreteraren får i uppdrag att skicka ut protokollen till styrelsen.

Mötet avslutas.

Protokollet är också kallelse till nästa styrelsemöte då det framgår i protokollet när nästa möte ska äga rum.

Nästa styrelsemöte: Måndag 15 oktober-kl 18.00 på Siljans kontor. Välkomna!

Ordförande: 

Sekreterare: Anders Lagerby

Justeringsman: Bry Lule